
Referat Lokalbestyrelsesmøde 

 
Mandag 11.  december kl. 9.00 på Fredenshjem 
Deltagere bestyrelse og suppleanter 
Kopi til koordinatorer og nr. 2 
 
Afbud: DQ 
 
Pkt. 1 
Velkomst 
 
Alle klarer det sædvanlige 
Beslutninger/bemærkninger 
Alle havde klaret deres opgaver til UG 
 
 
Pkt. 2 
Kommentarer til referat af møde den 6. november 
 
Er der nogen der har bemærkninger til Værkstedskurset i Egtved. 
Beslutninger/bemærkninger 
Generelt blev der udtrykt tilfredshed – og konstateret at man havde fået noget med hjem 
KE var specielt glad for at få at vide at Croome browseren er den mest pålidelige når vi arbejder 
på ÆS hjemmeside 
 
Er der andre bemærkninger til referatet, som ikke behandles særskilt 
Beslutninger/bemærkninger 
Ikke yderligere bemærkninger 
 
 
Pkt. 3 
Siden sidst 
 
FL refererer fra Landsbestyrelsesmødet, hvis vi når at modtage referatet inden mødet. 
Beslutninger/bemærkninger 
Referatet er endnu ikke tilgængeligt 
 
Er der kommentarer til Frivilligportalens nyhedsbreve 
Beslutninger/bemærkninger 
Ikke noget af større interesse 
 
Har KE set på den nye funktionalitet i Listeværktøjet 
Beslutninger/bemærkninger 
Ja – og det virker bedre end tidligere 



Vi besluttede at HW, KE og FL laver en gennemgang både af system , men også af de titler de 
enkelte frivillige har – efterfølgende gennemgås resultatet for bestyrelse og de koordinatorer 
som måtte have glæde af det 
 
LJ – Status på Online Booking – se referat fra sidste møde, hvo FL ønsker svar på de stillede 
spørgsmål 
Må meget gerne sendes som fil inden mødet 
Beslutninger/bemærkninger 
Vi kom langt men har stadig udestående spørgsmål 
HW skulle alligevel tale med Per Jakobi – og får så svar på de sidste udeståender 
HW laver en samlet liste over spørgsmål og svar  
DQ og LJ taler sammen om reservation af bestyrelsen til arrangementerne – vi vedtog 
tilsyneladende noget – som DQ og LJ havde aftalt anderledes – resultatet skal formidles snarest 
Under alle omstændigheder skal hjælpere påføres onlinetilmeldingen uden betaling 
FL og DQ taler sammen 
 
 
Er der bemærkninger til ovennævnte – eller er alle klar til at booke selv og kan alle der er 
arrangementsansvarlige gå på Fredenshjem og hjælpe, dem der ikke kan selv. 
De arrangementsansvarlige er DQ, FL(IL), MH, KP, KE, LJ, HW. 
Beslutninger/bemærkninger 
HW undersøger hvem der skal sørge for registrering  - kommer med på ovennævnte liste 
 
FL deltog i mødet for mandeaktiviteter, som er den aktivitet vi har sammen med Fredenshjem 
Første aftale blev at der er julefrokost den 1. dec. På Fredenshjem 
Der var ca. 20 personer (stort set alle mænd i parforhold) – så må de enlige komme til 
Klaus Dalsgaard, Jens Erik Andersen, og Freddy (Fredenshjems tovholder) var meget aktive 
Jeg har spurgt Jens Erik om han vil være vores kontaktperson – og det vil han gerne 
Jeg har talt med HW om ÆS kunne stå for økonomien – og det er ikke noget problem – vi skal så 
finde ud af om mandegruppen ønsker det og hvordan de skal gøre. 
Beslutninger/bemærkninger 
OK 
 
Hvad er status på nye Bestyrelsesmedlemmer (suppleanter) 
Beslutninger/bemærkninger 
FL spørger JF/BD – KP spørger ? 
 
Vi havde møde i arrangementsudvalget, der var enkelte kommentarer til 2023 – heldigvis 
overvejende positive 
Vi talte også 2024 – og alle udenfor bestyrelsen kom med deres ønsker, som er mundet ud i at FL 
har lavet en arbejdsplan for 2024 – der er desværre nogle smuttere – så FL samler sammen og 
udsender en revideret plan snarest – bl.a. er LJ kommet på Banko, hvilket er en fejl 
Beslutninger/bemærkninger 
FL reviderer arbejdsplanen med de indkomne rettelser 
 



Har FL fået tilsendt alle aftaler for 2024 
Beslutninger/bemærkninger 
Der mangler enkelte – fremsendes snaret 
 
29. november pakkede vi 2024 programmer og er begyndt at dele dem ud 
Hvordan gik pakkeprocessen – er der noget vi skal gøre anderledes 
Hvad er status på uddeling 
Beslutninger/bemærkninger 
Alle er uddelt  
Forslag om ringere papirkvalitet ikke pga. penge men samfundssind – det kan pt ikke spares helt 
væk 
 
 
Jeg orienterede på sidste møde om en henvendelse fra Vores lokale Rotary -klub vedr. sponsorat. 
Vi har fået bekræftet at Rotary vil sponsorere 35.000 kr. til en touchskærm, som skal stå i vores 
mødelokale på Fredenshjem – den er på hjul og kan flyttes 
Vi har endnu ikke aftalt nærmere detaljer om betaling og overdragelse – men skærmen er bestilt 
og vi skal selv tilføre 1500 kr. 
Beslutninger/bemærkninger 
Vi betaler selv – 6200 kr – så er det vores helt og holdent 
 
FL var til Delegeretforsamling 21/22 november på Nyborg Strand 
FL refererer mere når referatet foreligger (og referatet kan også tilgå interesserede) 
Men et vigtigt punkt – FL lod vores forslag om puljer til ”Spis Sammen” falde – da budgettet for 
2024 indeholdt en passus om at små foreninger ville få kontingent tilbagebetaling som havde de 
2000 medlemmer – det betyder at vi får godt 20.000 kr. mere tilbage – budgettet blev godkendt 
Beslutninger/bemærkninger 
Alle var tilfredse med den foreløbige mundtlige orientering 
 
Fredenshjem er i gang med at klargøre nyt mødelokale, som vi må bruge – vi skal lige have vendt 
om vi kan flytte til en anden ugedag, hvor alle kan 
Beslutninger/bemærkninger 
Det er ikke nødvendigt at flytte mødedag 
Vi regner med at tage lokalet i brug fra januar 2024 
 
 
Pkt. 4 
Økonomi 
 
Vi har fået bekræftelse fra ISOBRO 
Vi får 5896,64 kr. 
Beslutninger/bemærkninger 
OK 
 
FL refererer mundtligt fra fordelingsmøde i Frivilligrådet 



Beslutninger/bemærkninger 
Tilfredshed med orienteringen 
 
Har HW et overblik over ca. status for året – er der overskud/underskud 
Hvordan ser regnskabet ud for $!8 aktiviteterne – har vi brugt pengene? 
Beslutninger/bemærkninger 
Vi har for stort overskud på § 18 budgettet – HW og FL ser på mulighederne 
 
Skal vi give julegaver i år. 
Beslutninger/bemærkninger 
Ja vi giver julegaver til vores frivillige og besøgsværterne 
 
Er der andre spørgsmål til økonomien 
Beslutninger/bemærkninger 
Nej 
 
 
Pkt. 5 
Nyt fra bestyrelsen 
 
Jeg vil gerne have jeres indlæg på mail og som word-fil 
Beslutninger/bemærkninger 
Vi har fået 17 nye medlemmer  
Vi er i alt 1272 medlemmer 
Vi er 143 frivillige – vi gennemgår som tidligere nævnt listen – der vil nok forsvinde et par stykker 
– men også komme et par nye til 
 
 
Pkt. 6 
Nyt fra koordinatorer 
Jeg vil gerne have jeres indlæg på mail og som word-fil 
Beslutninger/bemærkninger 
Der var ingen indlæg 
 
 
Pkt. 7 
Evaluering 
 
Søndag den 19. november – Banko 
Beslutninger/bemærkninger 
Der var 38 betalende - FLot 
 
Onsdag den 29. november – Juletur 
Beslutninger/bemærkninger 



Turen var ikke den lovede – Julemærkehjemmet var godt – resten var der divergerende meninger 
om – der deltog efter frafald 32 
Turen burde nok have været aflyst 
 
 
Søndag den 10. december – Julefrokost 
Der er udsolgt – 80 personer alt incl. 
Tovholder JB 
Hjælpere TB, BK, LSA, AMM, FM, - evt. flere (JB afgør) 
JB laver arbejdsplan 
FL sender bordopstilling til JB, sammen med menu 
FL har bestilt mad og drikke i Brugsen 
JB finder en afhenter 
Beslutninger/bemærkninger 
Supergodt arrangement 
Der var alt for meget mad – men ikke for mange forskellige retter 
Der var for lidt 0% øl 
Mystikken om drikkevarer er løst 
 
 
Pkt. 8 
Kommende arrangementer 
 
Søndag den 7. januar – Nytårstaffel 
Tovholder FL 
Hjælpere IL, LSA, EP, BD, JF, TK 
Menu – Tarteletter med høns i asparges – kaffe med kransekage og småkager 
Ole Vase spiller hyggemusik og et par solonr. 
Lokal Nyhedsbrev 
Plakater 
Beslutninger/bemærkninger 
DQ ringer til bestyrelse om de deltager  - hvad jeg håber  
 
Søndag den 21. januar – sådan sikrer du dig mod indbrud i dit hjem også det digitale 
Tovholder JB 
Hjælpere TB, BK, LA, EA, SM – Ejvind henter gerne 
Ingen annonce 
Lokalt nyhedsbrev 
Plakater 
Ingen tilmelding 
Beslutninger/bemærkninger 
Ingen 
 
Pkt. 9 
Eventuelt 



 
Næste møde 8. januar kl 9.00 Fredenshjem 
 
Næste møde 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


